
 

 

tilstede: 

 Mogens, Steen, Isabella, louise, Christina, Tina, Anne T, Anne Marie, Anders Laura 6.v og 

Frida 9.v. 
Referat af skolebestyrelsesmøde onsdag den 7.10 2015 

1. Fællessang: 

 ” Noget om helte” 

 

2. Bemærkninger til det udsendte referat. 

Ingen bemærkninger 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                       

3. Godkendelse af dagsorden:  

Dagsorden blev godkendt. 

 

4. Elevrådet:  

Arbejdsgruppe om legeplad og skoleblad er blevet nedsat. Maria og Anna KESO 

repræsentanter, begge tager til KESO møde den 22. oktober.  

Der skal udarbejdes en APV for eleverne. Vores 2 medlemmer er blevet menige medlemmer 

af fælles elevrådet. Mogens var med til sidste elevrådsmøde for at repræsentere 

skolebestyrelsen. 

 

5. Prognose 3/ ved Hans Henrik:  

Udskydes til næste møde. Da den endnu ikke er blevet godkendt af forvaltningen. 

 

6. Forældremøder: 

tilbagemelding fra møderne overvejende positive.  

 

7. kontaktforældremøder: 

 Louise indkalder til kontaktforældremøde. Opfordring til alle forældrene om at komme den 

25. november.  

 

8.  Ledelse: organisationsdiagram 

 Tages op på næste møde. 

 

9. Fremtidens Fritidstilbud, hvor er vi nu?AB og Kasper:  

Kasper leder af den samlede fritidsinstitution under skolens ledelse. Skæringsdato for den 

nye organisation 1. august 2016. Implementeringsfasen starter nu. Der er bevilliget 75.000 kr 



 

 

fra forvaltningen. Det nye forældreråd skal ind over implementeringsfasen. Det er vigtigt 

med kommunikationen. Der afholdes informationsaften for ”skolestartere” den 2. november  

 

10. Høringssvar:  

Budgetmodel fremtidens fritidstilbud se bilag: skolebestyrelsen ønsker at skrive et 

høringssvar vedr. budgetmodel: Mogens, Steen, Anne og Hans Henrik 

 

11. Skoleforeningen:  

Hvad gør vi? Hvordan skal forening fungere fremadrettet? Hvordan skal overskuddet fra 

skolens sommerfesten /fødselsdag fordeles? Steen, Bente og Hans Henrik sørger for 

bankproblematikken.  Skoleforeningen skal redefineres: Festen er indtægtskilden til 

skoleforeningen/fond. Der skal skabes et nyt regelsæt for 4.klassernes overskud til 

sommerfesten. Skoleforening har overlevet sig selv i den gl. forståelse der skal i stedet 

oprettes en konto i skolens budget. Axel og AF udarbejder en liste over det som 

skoleforeningen har givet penge til. Det er vigtigt, at der er et sted, hvor lærerne kan ansøge 

om penge til ekstraordinære aktiviteter.  

Det er meget vigtigt at der fremadrettet er et loft over 4. klassernes andel i overskuddet så de 

får et fast beløb til lejrskolerne. skolebestyrelsen afventer 4. klassernes regnskab for årets 

fest. Der skal udarbejdes principper for skolefonden, så det er forståelig, at overskuddet går 

til eksempelvis: skolens musical, aktiviteter til kulturelle arrangementer på tværs af 

årgangene, æbler til motionsløb etc. 

Arbejdsgruppe: Isabella, Anne og Christina. Principperne for skoleforeningen sendes til 4. og 

5. årgang 

 

12. Byggeri:  

Ventilation – hvilken strategi skal der vælges? Mogens, Anne og Louise, hvad er skolens 

ledelses strategi? håndværkere er til stede hver dag, så det er svært at få overblik. Bent Erik 

udarbejder en status i efterårsferien. Der bliver et afsluttende møde med BUF i forhold vores 

mangelliste. Der vil bliver foretaget ideklimamålinger i ugen efter efterårsferien, som kan 

give et billede af situtionen. Mange forældre har kommenteret trappeskakten i den nye 

bygning, trappe af den type skal kunne holde i mange år.  

 



 

 

13. Forældrebank:  

Der skal redigeres i materialet og kobles et link til banken. Mogens og Steen arbejder videre 

med opgaven. Forældrene skal have en fysisk folder med hjem. Tina vil gerne hjælpe til 

med opgaven. 

 

14. Diskussionen om ”Devices” : 

Tilbagemelding fra bestyrelsens årsmøde. Forældrene efterspørger regler tilbagemelding fra 

forældremøderne. Der efterspørges principper om anvendelse af devices. Temaet tages op på 

kontaktforældremøde den 25. november. Eleverne skal rette sig efter de anvisninger som 

lærerne giver.  Vi skal sørge for at få Københavns kommunes politik af Bring Your Own 

Device. 

 

15. Meddelelser: 

 Lejrskole: Drøftelse af om vi skal have lejrskoleforløb på ØF. Temaet tages op på 

kontaktforældremødet. Der ønskes en meningstilkendegivelse fra lærere og elever. 

Diskussionen skal tages op på vores evalueringsdag i januar. Herefter tages punktet op på 

førstkommende skolebestyrelsesmøde i januar, elevrådet skal inddrages. Ledelsen foreslår, 

at der tages initiativ til en fælles trivselsdag på ØF i samarbejde med KESO. Der skal laves 

en statestik/registrering over ulykker på legepladsen.  

 

16. Eventuelt:  

AF orienterede om udsyn i udskolingen – erhverscafe i Dronen. Gl. elever fortalte om deres 

oplevelser. valgfagsprocessen tages op på næste møde. 

 

Mvh 

Kirsten 


